

သခင်စကား The LORD'S Word

မင်းအောင်သက်လွင်စီနွဲ့ထုတ်ဝေသည့် ဝိညာဉ်ရေးရာစာစောင်



ငါက - - ဤစာစောင်၏ စကားကို
စောင်ကျောက်သော သူတို့၏ လုပ်သော်
သောငါတစ်လည်း ဖြစ်၏ ဘုရားသခင်ကို
ကိုးကွယ်လော့ - - " မှာ ၂၂:၉

အမှတ်စဉ် (၁၆၈)၊ ဩဂုတ်လ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ (လစဉ် ပထမ တရားဗွေခေ့တိုင်း အခန်းဖြန့်ချိသည်) ၂၀၀၁ ခုနှစ်တွင် စတင်ထုတ်ဝေသည်။ Est; September 2001

ကျနော်က "ဆူး" ပါသခင် (မင်းအောင်သက်လွင်)
ပန်းတစ်ပွင့်ရဲ့ ညာဘက်မှာ ဆူးတွေနဲ့ ခြံရံလို့
ဒီပန်းကို လူတွေ အလွယ်တကူ မခူးနိုင်အောင်
ကာကွယ်တဲ့ တာဝန် ထမ်းတင်၊ ကျနော်က နှင်းဆီရဲ့ ဆူး ပါ သခင်။
တိရစ္ဆာန်ရဲ့ ခန္ဓာမှာ ဆူးတွေနဲ့ ခြံရံလို့
ဒီ တိရစ္ဆာန်ကို သားရဲတွေ အလွယ်တကူ မဖျက်စီးနိုင်အောင်
ကာကွယ်တဲ့ တာဝန်ထမ်းတင်၊ ကျနော်က ဖြူကောင်ရဲ့ ဆူး ပါ သခင်။
သစ်သီးပင်ရဲ့ ကိုယ်ပေါ်မှာ ဆူးတွေနဲ့ ခြံရံလို့
ဒီအသီးကို လူတွေ အလွယ်တကူ မစားသုံးနိုင်အောင်
ကာကွယ်တဲ့ တာဝန်ထမ်းတင်၊ ကျနော်က ဒူးရင်းသီးရဲ့ ဆူး ပါ သခင်။
သစ်တစ်ပင်ရဲ့ ပင်စည်မှာ ဆူးတွေနဲ့ ခြံရံလို့
ဒီအပင်ကို လူတွေ အလွယ်တကူ အန္တရာယ်မပြုနိုင်အောင်
ကာကွယ်တဲ့ တာဝန်ထမ်းတင်၊ ကျနော်က ရှားစောင်းပင်ရဲ့ ဆူး ပါ သခင်။
လူတကာက ဆူး ကို ထူးထူးခြားခြားတန်ဖိုး မထားကြပေမဲ့၊
ရှူးပြီးရင်း ရှူးနေကြတဲ့ အပြစ်ရှူးတွေအတွက်
ဒီသွေးကို လူတွေ အမှီပြု အပြစ်ကြွေးတွေ ဆေးလျှော်နိုင်အောင်လို့ -
သခင်ဦးခေါင်းကို ထိုးဖောက်၊ ခေါင်းတော်မှ ကားတိုင်ရင်းဆီ
သခင်သွေးတွေ စီးကျစေဖို့ ထိုးဖောက်တဲ့ တာဝန်ကို ကျေပွန်စွာ ထမ်းတင်
ကျနော်က ဆူးသရဖူရဲ့ ဆူး တစ်ချောင်းပါ သခင်။ ။



ဪ - ကိုယ့်ရဲ့ အစွမ်းနဲ့၊ ကြိုးစားမှုရဲ့ ရလဒ်က
အတော် ကောင်းနေတာမို့ ဦးနှောက်တောင် ပျက်လှတယ်။
ကိုယ့်ရဲ့ သိခြင်း ထက်၊ ရှိခြင်း က ပိုလိုအပ်တာမို့ -
အသိကို ပစ်ချပြီး၊ အရှိကို ကိုင်စွဲလို့ -
လမ်းမပေါ်ကို ပြန်တက်ကာ
ဘဝ ခရီးထဲ တရွေ့ရွေ့နဲ့ တိုးဝင်လာခဲ့တယ်။ ။ ဂတုံး



စကား ဖွန်ပန်း

စကားကြောင့် လူတွေ ရင်းနှီး ချစ်ခင်ရတယ်။
စကားကြောင့် လူတွေ အမှန်းပွားရတယ်။
စကားကြောင့် လူတွေ ပျော်ရွှင် ရတယ်။
စကားကြောင့် လူတွေ ဝမ်းနည်း ရတယ်။
စကားကြောင့် လူတွေ စိတ်သက်သာမှု ရတယ်။
စကားကြောင့် လူတွေ စိတ်ရှုပ်ထွေး ရတယ်။
စကားကြောင့် လူ့ဘဝကို ရှင်သန်စေသလို။
စကားကြောင့် လူ့ဘဝ တစ်ခုလုံး သေရတယ်။
စကားဆိုတာ ပြောဖို့ပါ။
စကားဆိုတာ "စ" ပြီး "ကား" ဖို့ မဟုတ်ပါ။ "ပွား" ဖို့ မဟုတ်ပါ။ "ဖွ" ဖို့ မဟုတ်ပါ။
စကားတစ်ခွန်းဟာ လူ့ဘဝကို အမျိုးမျိုး ပြောင်းလဲ စေနိုင်တဲ့အတွက်
ပြောမဲ့ စကားလုံးတိုင်း အပေါ် ကရုဏာ တန်ဖိုး ထားစေချင်ပါတယ်။ ။



မြန်မာပြည်ရဲ့ သူရဲကောင်း သိုးသူငယ် - ဒါးက
ပျောက်ဆုံးရိညာဉ်အတွက် -
စစ်မြေပြင် (မြန်မာပြည်) ကို ခြေချခဲ့တဲ့ ဆရာယုဒဿန် ။
စိတ်ဓါတ်မကျ ဇွဲလုံ့လနဲ့
ဘုရားထံမှာ မေတ္တာတောင်းခံ ခရီးဆက်ခဲ့တဲ့ ဆရာ ယုဒဿန်။
မတူညီတဲ့ ဘာသာစကား လေ့လာသင်ကြား
ရိညာဉ်ခွန်အားရဖို့ သမ္မာကျမ်းစာ ဘာသာပြန်ပေးခဲ့တဲ့ ဆရာယုဒဿန်။
လောက အမွေ (ယုဒဿန်ကောလိပ်) သာမက **ဆွေရဲ့အခေါင်း**
တမလွန်အတွက် အမွေ (ကယ်တင်ခြင်းစိတ်ချမှု) ချန်ထားပေးခဲ့တဲ့ ဆရာယုဒဿန်။
ရိညာဉ်တိုက်ပွဲ အတွက် အသက်ကို စတေး၊ ရင်းနှီးပေးဆပ်ခဲ့တဲ့ ဆရာယုဒဿန်။
ကိုယ်တော်ရဲ့ အသေခံ တပ်သား ဆရာယုဒဿန်က
မြန်မာပြည်အတွက် သူရဲကောင်းပါ။ ။



လျှောက်ပါပါ လျှောက်ပါပါ - ၁ Fishmai Maimai

စကားလုံးတွေ သိပ်ကြီးမားဖို့ မလိုပါဘူး။ နှုတ်ကပတ်တော် အစစ် ဖြစ်ရင်
လူ့အသိ အတွေးအခေါ်နဲ့ မရောဘူး။ နှုတ်ကပတ်တော်
အစစ်ဟာ ပုဂ္ဂိုလ် ဖြစ်တဲ့ သုံးပါးတစ်ဆူ တစ်လုံး တစ်ဝ
တည်းသော ဘုရားနဲ့ သမ္မာကျမ်းစာ အပေါ်မှာပဲ အခြေပြု
တယ်။ နှုတ်ကပတ်တော် မှန်ခြင်း မမှန်ခြင်း ကလည်း
နာမည်ကြီး ဆရာတွေ အပေါ်မှာ အခြေ မခံဘူး။ သမ္မာ
ရှိခြင်းနဲ့ မဆိုင်ဘူး။ ရိညာဉ်တော် ဖွင့်ပြခြင်းနဲ့ သမ္မာ
ကျမ်းစာ ၏ သက်သေထူ နေမှုကပဲ အရေးကြီးတယ်။
လူဟာ မှားနိုင်တယ်။ သူသင်ခဲ့တာ မှား တယ်လို့ ပြော
တတ်တယ်။ နှုတ်ကပတ်တော် ကတော့ ထာဝရ မှန်ကန်
တယ်။ ဘာကြောင့်လဲ။ ရေးထားသောသူ အစစ်ဟာ လူ မဟုတ်ပဲ ဘုရားသခင် ကိုယ်
တော်တိုင် ဖြစ်နေလို့ပဲ။ နှုတ်ကပတ်တော်အစစ်ထက် လူ့ သွန်သင်ချက်ကို ဗဟိုပြုရင်
မှားတတ်တယ်။ နှုတ်ကပတ်တော်အစစ်ထက် ကျမ်းချက်လိုရာ ဆွဲပြောမှုကို ဗဟိုပြုရင်
မှားတတ်တယ်။ လူဟာ လူပါဘဲ။



အိမ်ပြန်ချိန်ရောက်ခဲ့သော် S James
အိမ်ပြန်ဖို့ ချိန် အဖရဲ့ ခေါ်သံ ။ မသိမကွဲ ကြားခဲ့ရပြန်
ဒီ လက်ဗလာ အဖရဲ့ ရှေ့မှာ ။ အပြုံးမျက်နှာ မင်း ရှိပါ့မလား။
ရွှေငွေ မလိုတဲ့ အဖ အတွက် ။ ဘာတွေရယ်များ မင်း သယ်သွားမှာလဲ။
မျှော်နေမဲ့ အဖ ။ အမော မဆိုအောင်
ပျောက်ဆုံးရိညာဉ် မင်း သယ်သွားနိုင်ခဲ့ရင် -
ဝေနေအပြုံး သူ့မျက်ဝန်းဝယ် ။ ဖူးမျှော်ခွင့်လေး မင်း ရလိမ့်မယ်။
သခင်မျက်ဝန်း အပြုံး ဝေအောင်
ကြွေလွင့် ရိညာဉ် လမ်းပျောက်လူအတွက်
အခုကစ မင်း စ ဝိုရလိမ့်မယ်။ ။ **ဂျီ.ဂျီ.ဂျီ.ဂျီ**



သာဓက အနေနဲ့ Rev. Jim Jones နဲ့ သူ့ နောက်လိုက် လူများဟာ
သင်ခန်းစာ ယူစရာပါ။ လူဟာ သမ္မာကျမ်းစာ ဘုရား စကား ကို ဝေငှ နေပေမယ့်
အမှန် မဖြစ်နိုင်ပါ။ Rev Jim Jones နောက် လိုက်သော သူများ ဟာ သူ့ တရား
စကားကိုသာ စွဲလမ်းကြတယ်။ သဘောကျကြတယ်။ နောက်ဆုံး ရလဒ် မှာတော့
အားလုံး အဆိပ်သောက်ပြီး သေဆုံးခဲ့ကြတယ်။ လူကို ဗဟိုပြုလွန်းသူ။ ဆရာ စွဲ
လွန်းသူ။ ကိုယ်နဲ့ ကိုက်သော တရားဟောချက်ကို ရှာလွန်းသူများဟာ အဆုံးသတ်
မလှပပဲ ဖြစ်ခဲ့ကြတယ်။ နားရှိသောသူ ကြားပြီး မျက်စိရှိသောသူ မြင်ပါစေ။
ဘုရား သားသမီး၏ စွဲလန်းရာဟာ ဘုရားသခင်နှင့် ဘုရားသခင် မှတ်သွင်း ထားသော
သမ္မာ ကျမ်းစာပါ။ ဘုရားသခင် သုံးသော လူနဲ့ သမ္မာကျမ်းစာကို ဟောပြီး စာတန် သုံး
သော သူကို ရှင်းလင်းစွာ မြင်မှသာ ဘဝအသက်တာဟာ ထာဝရကာလ အထိ
အဓိပ္ပါယ် ရှိလာမှာပါ။ ။



ရှိဖို့လိုတယ် (ဂတုံး)
လမ်းမ ထက်မှာ ပြေးနေရင်းနဲ့ ။ ကိုယ့်ရဲ့အပြင်း နှင်ခဲ့တဲ့ ခရီး
မိုင်တိုင် ဘယ်လောက် ရောက်ပြီလဲ။ ပြန်ကြည့်တော့ မိုင်တိုင် အမှတ်က သူညာ တဲ့။

ဝိညာဉ်အရွယ်ကြီးရင့်ဖို့လိုသည် သဲမြတ်မွန် Thian Hnem Par

ဟာလေလုယာ... ဘုရားရှင်ရဲ့ ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းပါတယ်။ သမီး အခုလို သခင်စကားမှာ ပါဝင်ပြီး ဝိညာဉ်ညီအစ်ကို မောင်နှမများနှင့်အတူ ပါဝင်မိတ်သဟာယ ဖွဲ့ခွင့်ရတာ ဘုရားသခင်ရဲ့ အကြံအစည်အတိုင်း ဖြစ်ပါတယ်။ အခု ဒီသခင်စကား ပေါ်လာခြင်းဟာလည်း အကြောင်းမဲ့သက်သက် မဟုတ်ပါဘူး။ ရှေးမဆွက ဘုရားသခင် ပြင်ဆင်ထားပြီး ဖြစ်တဲ့ အတိုင်း ယခု ဘုရားရှင်ရဲ့ အကြံအစည်အတိုင်း ဖြစ်နေပါတယ်။ သမီး အခု သမီးရဲ့ အသက် တာမှာ ဆင်ခြင်ရတဲ့ အရာလေးကို ဝေမျှ ချင်ပါတယ်။

ဒီလောကမှာ ဇာတိခန္ဓာ မွေးဖွားလာတဲ့ အချိန်မှာ လူတိုင်း သိပါတယ်။ ကလေးအရွယ် လူပျိုအရွယ်၊ အအိုအရွယ်ဆိုပြီး အရွယ် သုံးရွယ် ရှိပါတယ်။ ဝိညာဉ်ရေးရာမှာလည်း အရွယ် သုံးရွယ် ရှိပါတယ်။

(၁) ဝိညာဉ်ကလေး (၂) ဝိညာဉ်လူလင် (၃) ဝိညာဉ်အဘရွယ်

ဝိညာဉ်ကလေး အရွယ်ကတော့ ကယ်တင်ခြင်း ရှင်းခါစ ကယ်တယ်ခြင်း ရထားခါစ ဝိညာဉ် အသက်ရှင်စဉ်ခါဟာ ဝိညာဉ်ကလေးဘဲ ဖြစ်တယ်။ (၁) ဇာတိကလေးဟာ မွေးမွေးချင်း မျက်စိ မမြင်နိုင်သလို ဝိညာဉ်ကလေး ဟာလည်း သမ္မာကျမ်းစာကို မခွဲခြားတတ်ရုံမက ဘာကို ဆိုလိုတာလဲ ဆိုတာကိုလဲ မမြင်တတ်သေးပါဘူး။ ဘယ်ကျမ်းပိုဒ်ကိုဘဲ ဖတ်ဖတ် အဓိပ္ပါယ် နားမလည်ပါ။ ဘုရားရှင် ဆိုလိုတာက တစ်မျိုး ကိုယ်က ကိုယ့် အထင်အတိုင်း တလွဲ ကောက်ချက် ချလိုက်တာဟာ အဆိုးဆုံး ပါဘဲ။ ဒါကြောင့် သမ္မာကျမ်းစာကို ကိုယ့်အတွေးနဲ့ ဘာသာပြန်လို့ မရဘူး။ ဝိညာဉ်မျက်စိ မပွင့်သေးလို့ဘဲဖြစ်တယ်။ (၂)ဝိညာဉ်လူလင် အရွယ် ကျတော့ အမှန်နှင့် အမှားကို ပိုင်းခြားတတ်ပြီး ဘုရားရှင်ရဲ့ အကြံအစည်နှင့် အလိုတော်ကို ရှင်းလင်းစွာ သိပြီး ဝိညာဉ်တော် ဖော်ပြချက်များကို မှန်ကန်စွာ ပိုင်းခြား နားလည်တတ်တယ်။ (၃) ဝိညာဉ်အဖ အရွယ် ကျတော့ အသီးများစွာ သီးနိုင်ပြီး ဝိညာဉ်ကလေးငယ်များကို ဂရုစိုက်သွန်သင် နိုင်ပြီးလေ။ ဒါဆို တစ်ချက်တွေးကြည့်ရအောင် -

ဝိညာဉ်ကြီးထွား ရင့်ကျက်ဖို့ရန် နှုတ်ကပတ်တော်ကို အစာ အဖြစ် သုံးဆောင်ရန် လိုအပ်တယ်။ (နှုတ်ကပတ်တော်သည် ယေရှု ဖြစ်၏)။ ဟုတ်ပါပြီ။ ဒါဆို နှုတ်ကပတ်တော်ကို ဘယ်လို သုံးဆောင်မလဲ။ နေ့စဉ် ကျမ်းစာဖတ်ခြင်း။ ဆုတောင်းခြင်း။ ဘုရားဝတ်၌ မွေ့လျော်ခြင်း။ ဘုရားရှင်နှင့် စကားပြောခြင်းတို့ဟာ ခွန်အားရရှိခြင်း ဖြစ်တယ်။ သင့်ရဲ့ ဝိညာဉ် ကြီးထွားရင့်ကျက်ဖို့အတွက် ကိုယ့်ဇာတိနှင့် ကိုယ်တိုင် ကျိုးစားလို့ မရဘူး။ သင့်အထဲမှာ သင် အစားထိုး သွန်သင်ပေးမည့်သူ (ခရစ်တော်) လိုအပ်တယ်။ သင့်ကို စုံစမ်းခြင်းအမျိုးမျိုး၊ ပြဿနာအမျိုးမျိုးနှင့် ပေးတွေ့ပြီး သင့်ကို စာမေးပွဲ ဖြေခိုင်းမယ်။ သူ့ကို ဗဟိုပြုတတ်အောင် ခရစ်တော်က ကျွန်ုပ် တို့ အထဲကနေ သွန်သင်ပေးမှာဖြစ်တယ်။ သင့် ဇာတိစိတ်ကို ခရစ်တော်က တစ်စ စီ ချိုးဖဲ့ဖို့ရန်သွန်သင်နေတယ်။ ပြဿနာနှင့်တွေ့လျှင် လူတိုင်းက ဘုရားသခင်ကို ခေါ်တတ်လေ ဗဟိုပြုတတ်လေ ဖြစ်တယ်။ နောက်ပြဿနာ ပိုကြီးလေလေ ဘုရားသခင်ကို ပိုပြီး ဗဟိုပြုတတ်လေလေဘဲ။ သင့်ကိုယ် သင် ဘာတခုမျှ မတတ်နိုင်ကြောင်း ပိုထင်ရှားလာလိမ့်မယ်။ သင့်၏ ဝိညာဉ် ကြီးထွားရင့်ကျက်လာ အောင် ဝိညာဉ် အစာ ကျွေးနိုင်သူက ခရစ်တော်ဘဲ ဖြစ်တယ်။ သင့်ကိုယ်သင် သေရမည် ဖြစ်ပြီး၊ ခရစ်တော်ကို သင့်အထဲတွင် အစားထိုး အသက်ရှင်ပါ။ သင့် အတွင်းထဲကနေ ခရစ်တော်က သူ့အလုပ်ကို သူ့လုပ်သွားမှာဖြစ်တယ်။ သင်ဟာ အခွံသက်သက်ဘဲ ဖြစ်တယ်။ အခွံ ဆိုတာ အသုံးမကျ။ အသုံးမဝင်တဲ့အတွက် သင့်၏ ဇာတိစိတ်ကို ဖျက်ဆီးဖို့ ဘာကြောင့် နှမြောနေရတာလဲ။ သင့်ရဲ့ဇာတိစိတ်ကို လွတ်မြောက် စေချင်ပါတယ်။ အဖဘုရား။ အကျွန်ုပ်ကို အဖရဲ့ အလိုတော်လမ်းထဲကို ခေါ်ဆောင်လျက် အဖ အလိုတော်အတိုင်း သွန်သင်ပါ။ အလိုတော်သည် ကောင်းကင်ပေါ်၌ ပြည့်စုံသကဲ့သို့ အကျွန်ုပ်တို့ အပေါ်မှာလည်း ပြည့်စုံစေတော်မူပါ။ ကျွန်ုပ် အသက်တာမှာ ကျွန်ုပ် အလိုတော်အတိုင်း မဖြစ်ပါစေနှင့်။ အဖ အလိုတော်အတိုင်း ဖြစ်ပါစေ။ ကျွန်ုပ် အထဲ ကနေ ကျွန်ုပ် အစား၊ အဖ အသက်ရှင်ပေးပါ။ ယေရှု နာမတော်ကိုအမှီပြုလျက် ကိုယ်တော် လက်တော်ထဲသို့ ဆက်ကပ်ပါစို့။

ဒီအတိုင်း သမီးလည်း ဆုတောင်း ဖြစ်ပါတယ်။ ကိုယ့်ကိုယ်ကို ကယ်တင်ခြင်းကို ရောက်ဖို့အတွက် ကြိုးစားလို့ မရပါ။ ကျေးဇူးတော် သက်သက်ပါ။ လုပ်လို့ မရတဲ့ အရာကို အခမဲ့ လုပ်ပေးတာ ကျေးဇူးတော်ဘဲ။ ကျေးဇူးတော်သည် ခရစ်တော် ဖြစ်တယ်။ မိတ်ဆွေ ယခု သင့် အသက်တာမှာ လိုအပ်နေတာ ပိုက်ဆံ မဟုတ်ဘူး။ ရွှေငွေ မဟုတ်ဘူး။ ထိုပိုက်ဆံတွေကို ပေးနိုင်တဲ့ ဘုရား။ ထိုရွှေငွေတွေကို ပိုင်ဆိုင်တဲ့ ပိုင်ရှင် ထို အသက်ရှင်တဲ့ ဘုရား ခရစ်တော်ဘဲဖြစ်တယ်။ မိတ်ဆွေ ထို

အသက်ရှင်နေတဲ့ ဘုရားကိုသာ သင် ယခု လိုအပ်နေတာပါ။ သမီးရဲ့ အသက်က ဖြတ်ကျော် လာခဲ့ရတဲ့အရာတွေကို သက်သေခံ ဝေမျှရင်း ခွန်အားပေးချင်ပါတယ်။ ကြားရသူ အယောက်စိတ်တိုင်း ဝိညာဉ်တော်သာလျက် ဖွင့်ပြပါစေ။ ။ အာမင်



“အနီး ကြည့်ကြည့်။ အဝေး ကြည့်ကြည့်။ ယူနိုက်တတ်စွဲရှင်း အမြဲရှိတယ်။ ခေတ်အမှီဆုံး အလှပဆုံး ယူနိုက်တတ်စွဲရှင်း ပေါ့ကွယ်” ။ “အမြင် အာရုံတွေ ကြည်လင်ဖို့ ရွှေဘုံသာ အလယ်လမ်းက ယူနိုက်တတ်စွဲရှင်း မျက်မှန်ဆိုင်ကို ကြွခဲ့ပါရှင်” တဲ့။

တစ်ဖက် စာဖတ်ခန်းမှ (၆)တန်း ကျောင်းတော်သား၊ သားကြီး ဖြစ်သူ တစ်ယောက် ကျောင်း သင်ခန်းစာများ လုပ်ဆောင်ပြီး စိတ်လက်ပေါ့ပါး သွားဟန်လား မပြောတတ် သူ အကြိမ်ကြိမ် ဆိုလေ့ရှိသော ကြော်ငြာသီချင်းကို အသံနေ အသံထားဖြင့် ဟန်ပါပါ ဆိုရင်းမှ ဝေယျာဝစ္စများအား သိမ်းဆည်းသံ ကြားနေရသည်။ သားရေ ခပ်တိုးတိုး ဆိုကွာလို့ တောင်းပန် သတိပေးရင်း သမ္မာကျမ်းစာကို ဆက်ဖတ် ဖြစ်၏။ တိုက်ဆိုင် စွာပင် ဖတ်နေသော ကျမ်းပိုဒ်များမှာ ဖြောင့်မတ်သည့် ယုံကြည်ခြင်း အတွင်း အမြင် အာရုံ ရှင်းလင်းဖို့ လိုအပ်ကြောင်း။ သခင်ယေရှု၏ ဆုံးမ ဩဝါဒ ဒေသနာများ။ ဗဟိုဖွဲ့ ဆရာ ယောဟန် ထောင်ထဲ ရောက်ကြောင်း။ သခင်ယေရှု ကြားတော်မူလျှင် နာရရက် မြို့မှ ဂါလီလီပြည်သို့ ကြွရောက်တော်မူစဉ် တံငါအလုပ်နှင့် အသက် မွေးနေသော ညီအစ်ကို နှစ်ယောက် ထိုမှ ဇေဗေဒဲ၏ သား နှစ်ယောက် ဖြစ်သော ယာကုပ်နှင့် ယောဟန်တို့ကို တမန်တော်အဖြစ် ရွေးကောက်ပြီးမှ ဂါလီလီပြည် တစ်လျှောက် ဒေသ စာရီ လှည့်လည်တော်မူစဉ် တောင်ပေါ်သို့တက်ပြီး လူအပေါင်းတို့နှင့် တပည့်တော် တို့အား ဆုံးမသည်မှာ ကိုယ့်မျက်စိ၌ တံကျင် ရှိလျက်ပင် ညီအစ်ကိုအား သင်၏ မျက်စိ၌ ရှိသော ငြောင့်ငယ်ကို ထုတ်ပါရစေဟု အဘယ်သို့ ဆိုသနည်း။ (မသဲ ၇:၃-၅) ထိုကျမ်းစာလေးကြောင့် သားဖြစ်သူ၏ ဆိုခဲ့သော သီချင်း စာသားလေးများ ကျွန်တော့် အသိစိတ်တွင် ထပ်မံရောက်လာပြန်သည်။ “အမြင်” သည် အလွန် အရေး ပါလှ ပါပေသည်။ အရွယ်လေး ရလာတော့ ဖောက်ပြန် တတ်သော ရောဂါက ခန္ဓာကိုယ် နေရာ အနံ ကန်ထရိုက် ယူလျက် ချို့ယွင်း လာသည်မှာ ကိုယ်တွေ့။ ဒီထဲ မျက်မှန် အားကိုး လာရသည့် မျက်လုံးများကို ချန်လှပ် လို့ မရ။ အသက် အပိုင်းအခြား ၏ ဆယ်စုနှစ် တစ်ခုကြားမှာပင် ယခင်က ပြတ်သားစွာ မြင်ခဲ့ရသော စာလုံးများ ယခု ဝေဝါး နေ၏။ မကောင်းလှသည့် မိမိ၏ အမြင် အာရုံကို အလိုမကျစွာ တွေးရင်း သမ္မာကျမ်းစာနှင့် ဆက်စပ် ခွန်အားယူမိသည်။ မျက်စိ ချို့ယွင်းမှုအတွက် မျက်မှန်ကို အားပြုလျက် ပကတိ ကြည်လင်ပြတ်သားစွာ မြင် နိုင်စွမ်း ရှိသော်လည်း ဝိညာဉ် ရေးရာ ဘက်တွင် ဝေဝါးခဲ့သော်၊ တစ်နည်း လွဲမှား ခဲ့သော်။ ပေးဆပ်ရသော တန်ဖိုးက မသေး လှကြောင်း သမ္မာကျမ်းစာမှပင် သွန်သင် လျက်ရှိနေသည်။ အားနည်း ချက်များ ရှိသော် လည်း ယုံမှားဖွယ် ကင်းသော ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် မြင်အောင် ကြည့်နိုင်ခဲ့သူများ စာတန်၏ လှည့်ဖြားခြင်းအောက်တွင် လွဲမှားသော အမြင်ကြောင့် လမ်းပျောက်ခဲ့ သူ၊ လမ်းလွဲ ခဲ့သူတို့မှာလည်း သမ္မာကျမ်းစာတွင်ပင် ရှိခဲ့ချေသည်။

ကောင်းမကောင်း သိကျွမ်းရာ အပင်မှ တစ်ပါး၊ ဥယျာဉ်အတွင်း စားဖွယ် သစ်သီး ဝလံ မျိုးစုံတို့ ရှိခဲ့သော်လည်း စာတန်၏ သွေးဆောင်မှုကြောင့် ယုံကြည်ခြင်း အမြင် အာရုံတို့ ဝေဝါးခဲ့သည့် လူအာဒံနှင့် ဧဝ တို့သည် ဘုရားရှင်အား စိတ်မသာ ညည်း တွား ဖွယ်ပြုလျက် နောင်တရစေခြင်း စိတ်နှလုံး ပူပန်ခြင်းနှင့် ကြေကွဲ ဝမ်းနည်း စေခြင်း အမှုကို စတင်ပြုလုပ် ခဲ့ကြပါသည်။ (ကမ္ဘာ ၃: ၁-၉) ကာကွန် သည်လည်း မိမိ၏ ပူဇော် သက္ကာကို ဘုရားသခင်အဘယ်ကြောင့် ပမာဏ မပြုသည်ကို မြင်အောင် မစဉ်းစားခြင်း။ အပြစ်ဖြစ်ရာ ယစ်ကောင်သည် တံခါးနားမှာ ဝပ်လျက်ရှိသည် ဟု ဆိုသည့်တိုင် ဘုရားသခင်၏ စိတ်နှလုံးတော်ကို မမြင်နိုင်။ ညီငယ် အာဗေလ ကို ရန်ဘက်ပြု သတ်ဖြတ်ပြီး မြေကြီးပေါ်မှာ ပြေးရသောသူ အရပ်ရပ် လည်ရသောသူ ဖြစ်ခဲ့ ရပါသည်။

တ္တုသရေလ အမျိုးသား အပေါင်းတို့သည်လည်း ထာဝရဘုရားရှင် ခွဲခန့်သော မောရှေ အားဖြင့် အဲဒုတ္တုလူမျိုးတို့၏ လက်မှ ကြိမ်ဖန်များစွာ ရွေးနှုတ်ပြီး လွတ်မြောက် ခြင်း ကွယ်ကာချီးမြှောက်ခြင်းတို့ကို ခံစားစေသော်လည်း အလုံးစုံသော ကြံစည် တော်မူချက် တို့ကို မမြင်နိုင်။ ငါတို့သည် အဲဒုတ္တုပြည်၌ အမဲသား ချက်သော အိုးကင်း နားမှာ ထိုင်ပြီး ဝစ္စာ စားရသောအခါ ထာဝရဘုရား၏ လက်တော်ဖြင့် သေလျှင် ကောင်း၏။ ယခုမူကား စည်းဝေးလျက်ရှိသော လူအပေါင်း တို့ကို ငတ်မွတ်သော

အားဖြင့် သတ်လိုသောငှာ တောအရပ်သို့ ဆောင်ခဲ့ပြီတကား။ (ထွက် ၁၆:၂-၃) တွင် ညည်းတွား မြည်တမ်းလျှက် အမြင်တို့ လွဲမှားခဲ့ပါသည်။

တပည့်တော်များ ကိုယ်တိုင် သခင်ယေရှုက ကမ်းတစ်ဖက်ကို ကူးမည်ဟု မြွက်ဆိုလျှင် အိုင်၌ လှိုင်းများ ပိုပြင်းထန်စွာ ထ သောအခါ ယနေ့ မျက်မှောက်ခေတ် လူသားများ စားဝတ်နေရေး သဘာဝဘေးနှင့် ရာစုသစ် စိန်ခေါ်မှုများကြောင့် စိတ်မသာ ညည်းတွားခြင်း ပြုသည့် နည်းတူ "သခင် အကျွန်ုပ်တို့သည် ပျက်စီးခြင်းသို့ ရောက်ပါ ၏ ကယ်မသနားတော် မူပါ" ဟု လျှောက်ကြသော် "ယုံကြည်ခြင်း အားနည်းသော သူတို့ အဘယ်ကြောင့် ကြောက်တတ်သနည်း" ဟု (မသဲ ၈:၁၈-၂၇) တွင် တပည့် တော်များ ယုံကြည်ခြင်း အမြင် အားနည်းမှုကို ထောက်ပြ သွန်သင်ခဲ့ပါသည်။

ဝေဝါးခြင်း အလျဉ်းမရှိ။ ရှင်းလင်းပြတ်သားစွာ မြင်တွေ့နိုင်ကြသော ယုံကြည် သူများ နောဇ သည် ဘုရားသခင် မှာထားတော်မူသည့်အတိုင်း အလုံးစုံကို ပြု၏။ ဘုရား သခင်၏ အကြံ အစည်အပေါ်တွင် စောဒက မတက်ခဲ့။ သဘောကြီး၏ အရွယ် အစားမှ အစ၊ တိရစ္ဆာန် အထိ အမ အစုံ စသည်ဖြင့် မိန့်တော်မူချက် အတိုင်း တိကျစွာ ပြု၏။ အရှုံး သဖွယ် ထင်မှတ်ခြင်း ခံခဲ့ရပါသည်။ နောဇ သည် လူတို့၏ အမြင် ကို မျက်ကွယ်ပြုကာ ဘုရားသခင်၏ အလိုတော်နှင့် အကြံအစည်တော်ကိုသာ မြင်အောင် ကြည့်နိုင်ခဲ့ပါသည်။ (ကမ္ဘာ ၆: ၁၃-၂၂)

အာဗြဟံ သည် သူ့ အလွန်ချစ်လျက် မြက်နီးလှသော တစ်ဦးတည်းသော သား ကို မီးရှို့ရာယင် အဖြစ် ပူဇော်ရန် ထွက်ခဲ့သော မောရိပြည် တစ်လျှောက်မှ ယင် ပူဇော် မည့် တောင်ပေါ်သို့ ရောက်သည့်တိုင် နောက်သို့ ပြန်မလှည့်။ မဖောက်မပြန် ယုံကြည်ခြင်း အမြင် ဖြင့်သာ တက်ခဲ့၏။ သား ကုဇက်က၊ အဘ အာဗြဟံကို မီး ပါ၏။ ထင်းလည်း ပါ၏။ ယင်ရှို့စရာ အဖို့ သိုးသငယ် အဘယ်မှာရှိသနည်းဟု မေးသောအခါ ငါ့သား ယင်ရှို့စရာအဖို့ သိုးသငယ်ကို ဘုရားသခင်သည် မိမိအဖို့ ပြင်ဆင် တော်မူ လိမ့်မည်ဟု ဆိုလျက် မိမိလက်ကို ဆန့်ပြီး သားကို သတ်ခြင်းငှာ စားကို ကိုင်လိုက် သည်။ (ကမ္ဘာ ၂၂:၁-၁၀) ထိုအချိန်က အာဗြဟံ၏ ရင်တွင်းသို့ ထိုးဖောက်ကြည့်လျှင် သားကို သတ်ရမည့် ဖခင်၏ ကြေကွဲဝမ်းနည်းမှုများ ရှိမည်လား။ ဒါမှမဟုတ် ယုံကြည်ခြင်း ပြည့်ဝသော မဖောက်ပြန်သည့် သတ္တိများကိုသာ တွေ့ ရမည်လားဟုပင် မဝေခွဲတတ်။ အာဗြဟံ မူကား ယုံကြည်ခြင်း အမြင် ရှင်းလင်းခဲ့ပါသည်။ ဘုရားသခင် အပေါ် သစ္စာ ရှိခဲ့ပါသည်။

သခင်ယေရှု ကပေရနောင်မြို့သို့ ကြွတော်မူစဉ်က ရောမ တပ်မှူး တစ်ဦးသည် သေလောက်သော အနာဖြင့် ပြင်းစွာ ခံစားနေရသော သူ၏ ငယ်သားတစ်ဦးအတွက် အနာ ရောဂါ ငြိမ်းစေရန် လာရောက် လျှောက်ထားရာတွင် သခင်ယေရှုက ငါလာပြီး ချမ်းသာ ပေးမည်ဟု ဆိုခဲ့သော်လည်း တပ်မှူးက အမိန့်တော် တစ်ခွန်း ရှိလျှင်ပင် ငယ်သားသည် ချမ်းသာရပါလိမ့်မည်ဟု ပြန်လျှောက်ခဲ့သည်။ သခင်ယေရှု ကိုယ်တော် တိုင်က ငါ အမှန် ဆိုသည်ကား ထိုမျှလောက်သော ယုံကြည်ခြင်းကို ကူသရေလ အမျိုး၌ပင် ငါ မတွေ့ဖူးသေး။ ဟု (မသဲ ၈:၅-၁၀) တွင်ဆိုခဲ့ပါသည်။

သမ္မာကျမ်းစာထဲမှ ယုံကြည်သော သူများအကြောင်း ဆင်ခြင်မိသော ကျွန်တော် သည် မေးခွန်းတစ်ခု ခေါင်းထဲ ဝင်လာပါသည်။ ငါ ဘယ်လို လူလဲ။ ကောင်းပါတယ်ဟု မှတ်ချက် ချပြီးမှ၊ ဟုတ်ရဲ့လား။ ဆိုသည့် ကိုယ်တိုင် အမေး အဖြေ ကြောင့် ကျမ်းစာအုပ်ကို လက်မှာ ကိုင်လျက်ပင် ဘေးဖက်သို့ ဝေ့ကြည့်မိသည်။ အခန်း ထဲတွင် မည်သူမျှ မရှိ။ မည်သူမျှ ဝင် မလာသော်လည်း ကျွန်တော်စိတ်သည် အနည်း ငယ်ထက် ပိုကာ လှုပ်ရှားမိပါသည်။ ကျွန်တော်သည် ယုံကြည်ခြင်း အမြင် ကောင်းသူ ဒါမှ မဟုတ် မကောင်းသူအဖြစ် ရာခိုင်နှုန်းပြည့် ဆုံးဖြတ်ရန် ခက်နေပါသည်။ လိမ်ညာ လို့ကလည်း ရနိုင်မည် မဟုတ်။ သုတ္တံကျမ်း ၁၇:၃ တွင်၊ ငွေ စစ်စရာဖို့ မိုက် ကို လည်းကောင်း၊ ရွှေ စစ်စရာအဖို့ မီး ကိုလည်းကောင်း၊ စိတ်နှလုံး ကိုမူကား ထာဝရ ဘုရား စစ်တော်မူ၏။ ဟု ဆိုသည့်အတွက်၊ ကျွန်တော် ကိုယ့်ကိုယ်ကို ကောင်းသော မှတ်ချက် ပေးရန် ကြောက်သွားပါသည်။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော်- ယနေ့ ကျွန်တော် တို့သည် ခရစ်တော်ကို ချစ်သည်ဟု ဆိုလျက်ပင် ဟန်ဆောင်မှုနှင့် မာနကင်းသော အပြုံး တစ်ခုကို တစ်ပါးသူအား ပေးဖို့ရန် ဝန်လေးလျှက် ရှိဆဲပင်။

တပည့်တော်များ၏ ခြေကိုဆေးပြီး အငယ်ဆုံးသော သူ၏ အမှုကို သခင် ပြုခဲ့ သော်လည်း ကျွန်တော်တို့သည် အတ္တမာနနှင့် ဂုဏ် ပကာသနတွေအတွက် ကျိုးစား ရုန်းကန်ဆဲ။ သခင်ယေရှုသည် အနိုင်မဲ့ မေတ္တာရှင်ဟု နှုတ်မှ ဆိုလျက်ပင် ခွင့်လွှတ် သီးခံခြင်း အမှု၌ အားနည်းလျက် ရှိဆဲ။ စင်္ကြာဝဠာ တစ်ခုလုံးကို ဖန်ဆင်း ပိုင်သရင် ဟု နှုတ်မှ ဆိုလျက်ပင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘဝ အမောများအတွက် လွဲမှားသော လမ်းတို့ကို

ရွေးချယ် လိုက်လျှောက်နေဆဲပင်။ ထိုသို့ဆိုသော် သခင်ခရစ်တော် ပေါ်၌ ထားရှိ သည့် ကျွန်တော်တို့၏ ယုံကြည်ခြင်း အမြင်သည် ။ ။ နွယ်ဝေမွန်(ပြည်)

ခွန်အား



ခွန်အား ဖွန်ပန်း နေ့စဉ် ကြီးထွားမှု အတွက် အာဟာရ ရှိတာတွေ စားပေးရတယ်။ ခန္ဓာ ကြီးထွား မှု တခုတည်း အတွက် မဟုတ်ဘဲ ညက်ပညာ ခွန်အား ရှိဖို့အတွက် ကျွန်မတို့ နေ့စဉ် သွားလာ စားသောက် ရသလိုဘဲ။ သစ်ပင် တစ်ပင် ကြီးထွား ဖို့အတွက် မြေဆီ ဓာတ်လိုတယ်။ ခွန်အားနှင့် ပြည့်တဲ့ သစ်ပင် လေး တစ်ပင် ဖြစ်ဖို့အတွက် ရေလောင်း ပေးရုံ နဲ့တော့ သန်မာ ထွား ကြိုင်းပြီး ခွန်အား ပြည့်နိုင်မှာ မဟုတ်ဘူး။ မြေဆွ ပေးရမယ်။ ပေါင်းသင် ပေး ရမယ်။ မြေဩဇာ ကျွေးရမယ်။ အဲ့ဒါဆို ကျွန်မတို့ လူသား တွေ အတွက် နေ့စဉ် အသက်ရှင် သွားလာ နေထိုင် နိုင်ဖို့ စားသောက် နေရသလိုဘဲ အဖ ဘုရားနှင့် အစဉ် နီးစပ် နိုင်ဖို့နှင့် ဝိညာဉ်ခွန်အား အစဉ် ကြီးထွားနိုင်ဖို့ ဝိညာဉ် ခန္ဓာ ကြီးထွား စေရန် သမ္မာ ကျမ်းစာကို နေ့စဉ် ဖတ်ရှုမှုသာလျှင် ကျွန်မတို့၏ ဝိညာဉ် ခွန်အား တွေဟာ နေ့စဉ် မှန်မှန် ကြီးထွားလာပြီး၊ စစ်မှန်တဲ့ ခရစ်ယာန် ဆိုတဲ့ ဘုရား သားသမီး၏ အ သက်တာကို ပိုင်ဆိုင်ရမှာပါ။ ခရစ်ယာန်တိုင်း ဝိညာဉ်ခွန်အား မပြည့် သလို ခရစ် တော်နှင့်လည်း မနီးစပ်ပါဘူး။ ကျွန်မတို့၏ အသက်တာ ဝိညာဉ် ခွန်အား ကြီးထွားပြီး ခရစ် တော်နှင့် နီးစပ်အောင် လမ်းပြ သွန်သင် ပေးနိုင်သူ ကတော့ သမ္မာ ကျမ်းစာ သာလျှင် လမ်းပြသွန်သင်နိုင်တာမို့ မိတ်ဆွေ သင့်မှာ ဝိညာဉ်ခွန်အား ပြည့်ဝသော အသက် ရနိုင်ဖို့အတွက် နေ့စဉ် သမ္မာကျမ်းစာကို ဖတ်ရှု လေ့လာပါလို့ ခွန်အား ပြည့်ဝ လျှက် ဝေဆာလှပသော ခရစ်ယာန် အသက်တာကို ပိုင်ဆိုင် နိုင်ကြပါစေလို့ ---။ အား လုံး ကိုချစ်တဲ့ ...။ ။ ဖွန်ပန်း (ငါ့ကို ခွန်အားနှင့် ပြည့်စုံတော်မူသော ခရစ်တော်အားဖြင့် ခပ်သိမ်းသော အမှုတို့ကို ငါ တတ်စွမ်း နိုင်၏။) ဖိလိပ္ပို ၄: ၁၃။

မိုင်းမိသူများ



မိုင်းမိသူများ(မင်းအောင်သက်လွင်) လွန်ခဲ့သော နှစ်အတော် ကြာကြာ က ကျနော် ကလောမြို့နဲ့ မနီး မဝေး မှာ ရှိတဲ့ ပလောင်တောင် ကို ရောက်သွားခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီ ဒေသ မှာ အမူတော်ဆောင် ဆက် ကပ် နေကြတဲ့ ဆရာ ဆရာမ တွေ ရဲ့ ဖိတ်ကြားချက်အရ ပလောင် တောင်မှာ မှီတင်း နေထိုင် စား သောက်နေကြတဲ့ ပလောင်လူမျိုးတွေရဲ့ ဘဝကို အနီးကပ် လေ့လာရင်း အားလပ် ရက်မှာ သာသနာပြုဖို့ ရောက်သွားတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဆောင်း ရာသီ မနက်စောစောမှာ ရှမ်းပြည်တောင်ပိုင်းရဲ့ အအေးခါတ်က ၄ ဒီဂရီ ဆဲစီးယက်စ် ရှိပါတယ်။ အအေး ပေါ့ သွားချိန်လောက်မှာ ကလောမြို့ နှစ်ခြင်း အသင်းတော်မှ လူငယ်များနဲ့ ရန်ကုန်က ရောက်လာတဲ့ ကျနော်တို့အဖွဲ့ စုစုပေါင်း လူငယ် ၂၀ ကျော်ဟာ အနွေးထည်ကိုယ်စီ၊ လွယ်အိတ်ကိုယ်စီနဲ့ လူသွား လမ်းလေး အတိုင်း ပလောင် တောင်ပေါ်ကို တက် လာခဲ့ကြပါတယ်။ အဲဒီ အချိန်အခါက မှတ်တမ်း တင်စရာ ကင်မရာတွေ ဟန်းဖုန်းတွေ ဟန်းဆက်တွေ facebook တွေ ခေတ် မစား သေးတော့ ကျနော်တို့ သာသနာ ပြုအဖွဲ့ရဲ့ ခရီးသွား မှတ်တမ်းအတွက် သက်သေ ပြစရာ မှတ်တမ်းမှတ်ရာတွေ တစ်ခု မှ ရှိမနေခဲ့ပါဘူး။ ဆယ့်ငါးနှစ်ကျော် ကြာခဲ့တဲ့ ဒီခရီးစဉ်ဟာ ကျနော်ရဲ့ စိတ်ထဲမှာ မနေ့တစ်နေ့ကလို အမှတ်ထင် ကျန်ရစ်နေဆဲပါ။ တောင်ပေါ် တက်တော့၊ ထုံးစံ အတိုင်း ကလောမြို့ခံ လူငယ် တောင်ပေါ်သူ တောင်ပေါ် သားလေးတွေက ရန်ကုန် မြေပြန့်က လာတဲ့ ကျနော်တို့ကို အပင်ပန်း ခံနိုင်မှာ မဟုတ်ဘူးလို့ ထင်ကြပါတယ်။ တကယ့်တကယ် တောင်ပေါ် တက်တဲ့အခါ ကျနော်က ကျောပိုးအိတ်တစ်လုံး လွယ်ပြီး တောင်ပေါ်ထိပ်က ပလောင်ရွာကို အရင်ဦးဆုံး ချွေးမထွက်၊ မမောဟိုက်ဘဲ ရှေ့ဆုံးက ရောက်သွားခဲ့ပြီး ဒေသခံ လူငယ် အမျိုးသားတွေက ချွေးတလုံးလုံးနဲ့ ဟောဟဲ လိုက်ပြီး နောက်ကနေ ပင်ပန်းနေကြ ပါတယ်။ (ဒါတောင် သူတို့က ဆူးခြုံ ကျောက် ဆောင် တောလမ်းကြမ်း ဒဏ် ခံနိုင်အောင် တောစီး ဘွတ်ဖိနပ်တွေ ကိုယ်စီ ပတ်ထား ကြပါတယ်။ ရန်ကုန်သား ကျနော် ကတော့ ရန်ကုန်စတိုင် ကတ္တီပါ ခြေညှပ်ဖိနပ်နဲ့ပါ) ကျနော်က ရန်ကုန် နေပူပူမှာ အင်းစိန်နဲ့ အလုံမြို့နယ်ကို နေ့တိုင်း ချွေးပြိုက်ပြိုက် ကျ

အောင် အသွား အပြန် တစ်နေ့တစ်ခေါက် စက်ဘီးနင်းပြီး ကောလိပ်ကျောင်း တက် လာခဲ့တာ ဆိုတော့ ကျင့်သား ရနေပါပြီ။ အခုလို ဆောင်းနင်း ဖွေးဖွေး အေးအေး လေးမှာ တောင်ပေါ် ရာသီ ဥတုနဲ့ လတ်ဆတ်တဲ့ လေရှူပြီး တောင်တက်တာ လောက် ကတော့ ပျင်းတောင် ပျင်း သေးတယ်ပေါ့ဗျာ။ ဟော - ကျနော်တို့ ရောက်ချင်နေတဲ့ ပလောင်ရွာကို ရောက် လာခဲ့ပါပြီ။ တစ်ရွာလုံးမှာ အိမ်သာ ဆိုလို့ အိမ်သာနဲ့တူတာ တစ်ခုဘဲ ရှိပါတယ်။ ဝါး ထရံ တစ်ချပ်သာ ကာ ထားပြီး၊ ဝါးလုံး နှစ်ချောင်း ခင်းထားတဲ့ အိမ်သာ လေးပါ။ ရွာ ထဲက အချမ်းသာဆုံး ဖြစ်သူရဲ့ သူတို့နေတဲ့ အိမ်လေးထဲကို ရွာသူ ရွာသား ပလောင် လူမျိုးတွေက ဝင်ထိုင်ဖို့ ဖိတ်ခေါ်ကြပါတယ်။ ကျနော်တို့ အဖွဲ့ သူတို့ နေထိုင်တဲ့ အိမ်လေးထဲ ဝင်လိုက်ကြပါတယ်။ သစ်ရွက်မိုး၊ ဝါးထရံ ကာ ထားတဲ့ အိမ် လေးဟာ တဲတန်းရှည်နဲ့ တူပါတယ်။ အိမ်ထဲမှာ ဘာ အကာအရံမှ မရှိ။ အခန်း ဖွဲ့ထားခြင်း မရှိ။ မီးဖိုချောင်၊ ရေချိုးခန်း၊ အိပ်ခန်း၊ ဧည့်ခန်း (အိမ်သာ ကတော့ တစ်ရွာ လုံးမှာ တစ်လုံးဘဲ ရှိတယ်လို့ တင်ပြထားပြီး ဖြစ်တဲ့အတွက် အိမ်ထဲမှာ အိမ်သာ မရှိ တာ အကျယ်ချဲ့ မရေးပြတော့ပါဘူး။) ဘာဆို ဘာမှ ရှိမနေပါ။ အိမ်ဟာ ဟောခန်း အရှည်ကြီး ဖြစ်ပါတယ်။ အိမ် တစ်လုံးရဲ့ အလယ်ခေါင်မှာ ရွှံ့တွေနဲ့ မံ ထား တဲ့ မီးဖို ကြီးကြီး တစ်ခု ရှိပါတယ်။ ဒီ မီးဖိုကြီးနဲ့ တစ်အိမ်သာလုံး ထမင်း ဟင်း ချက် စား ကြပါတယ်။ ဆောင်းတွင်း အရမ်း အေးရင် (အပူချိန် +4°C) သာ ရှိတဲ့ ဆောင်း ရာသီ မှာ မိသားစု အနွေးခါတ် ရဖို့ မီးပိုင်းလှုံတဲ့ မီးဖိုလဲ ဖြစ်ပါတယ်။ အခု ကျနော်တို့ ရောက်တဲ့ အချိန်က ဆောင်းရာသီ မနက် ၉ နာရီ လောက် ဖြစ်ပေမဲ့ ချမ်း နေသေး တာမို့ မီးဖိုထဲမှာ ထင်း ပြန်ထိုးထားပြီး အနွေးခါတ်ရအောင် မီးဖို ပေးထားပါတယ်။ ကျနော်တို့လဲ မီးဖိုထဲက အပူနဲ့ ကိုယ်ကို နွေးအောင် လုပ်နေကြရပါတယ်။ ပလောင် လူမျိုးတွေဟာ မိသားစု တစ်စုလုံး၊ အိမ်တစ်လုံးထဲမှာ စုပေါင်း နေထိုင်ကြပါတယ်။ အဖိုး အဖွား အဖေ အမေ သားသမီး သမက် ချွေးမ မြေးလေးတွေက အစ တဲအိမ် တန်းရှည် အကြီးကြီးထဲမှာ စုပေါင်းနေထိုင်ကြပါတယ်။ ကျနော်တို့က ဟာသ ဖောက် တဲ့ အနေနဲ့ လင်မယားတွေရော အတူတူ အိပ်ကြတာဘဲလားလို့ မေးလိုက် ပါတယ်။ ဟုတ်တယ်။ အတူတူ စုပြီး အိပ်ကြတာတဲ့။ ဒါကိုတော့ ကျနော် သိပ် ဘဝင် မကျပါ။ ကျနော်တော့ ဒီလို မအိပ်တတ်ပါ။ ညားခါစ လင်မယား တွေအတွက်သာ ယာယီ သ ဘောနဲ့ အခန်း သေးသေးလေး ဖွဲ့ပေးပါတယ်။ နောက်ပိုင်းမှာ အဲဒီ အခန်း လေးကို ဖျက်ပြီး သူတို့လဲ မိသားစု တွေနဲ့ အတူတူ စုပေါင်း အိပ်ကြရပါတယ်တဲ့။ ဒါက သူတို့ ဓလေ့ ထုံးစံဖြစ်နေတော့ ကျနော်တို့လဲ ပါးစပ် အဟောင်းသားနဲ့ နားထောင် နေကြ ရပါတယ်။ အဲဒီလို စကားစမြည်ပြောရင်း ကျနော် မျက်လုံးတွေ ကျိန်းစပ် လာသလို လူလဲ အသက်ရှု ကျပ်လာပါတယ်။ ပတ်ဝန်းကျင်ကို သတိ ထားမိလိုက်တော့ အိမ် အ လယ်ကောင်မှာ ဖို ထားတဲ့ မီးဖိုက မီးခိုး မိုင်း တွေက တ ဖြည်းဖြည်းနဲ့ များလာပြီး။ အိမ် တစ်အိမ်လုံး မီးခိုးမိုင်းတွေ ပြည့်လာပြီး မိုင်းတွေ မွန်လာလို ဘဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ပိုဆိုး တာက အိမ် တစ်အိမ်လုံးမှာ အပေါက် ဆိုလို့ ဝင်ပေါက် တစ်ပေါက်ဘဲ ရှိပါတယ်။ နောက်ဖေး ပေါက်တွေ၊ ပြုတင်းပေါက်တွေ လေသာပေါက်တွေ လေဝင် လေထွက် ပေါက်တွေ တစ်ခုမှ ရှိမနေဘဲ။ အိမ်ရှေ့က ဝင် ပေါက် တစ်ပေါက်တည်းသာ ဖောက် ထားတဲ့ ပလောင်လူမျိုးတွေရဲ့ စတိုင်ကို ရိပ်မိ လိုက်ပါတယ်။ ကျနော်တို့ကတော့ မိုင်း တွေ မိပြီး အသက်ရှု ကျပ်နေကြပေမဲ့ ပလောင် လူမျိုးတွေကတော့ သူတို့ကိုယ် သူတို့ မိုင်းမိလို့ မိမုန်း မသိကြပါ။ နေတာ ကြာလို့ အရေထူပြီး ကျင့်သား ရနေ ကြပုံပါဘဲ။



ငွေ အရမ်း ရတတ်တဲ့သူ။ စီးပွားရေး မိုင်းမိနေတဲ့သူ ဖြစ်ပါတယ်။ သူ့ကို သခင်ယေရှု က ငါ့နောက်သို့လိုက်လော့ လို့ ခေါ်ခဲ့ပေမဲ့ ဒီလူငယ်က စီးပွားရေး မိုင်းမိနေလို့ သခင် ကို စွန့်သွားခဲ့ပါတယ်။ နောက်ဆုံး တစ်ယောက်ကတော့ တမာန်တော် စာရင်း ဝင် ယုဒရှုကာရုတ်ဘဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ယုဒရှုကာရုတ်ဟာ နိုင်ငံရေးသမား ဖြစ်ပါတယ်။ ယုဒ လူမျိုးတွေ ရောမအင်ပါယာ လက်အောက်က လွတ်မြောက်အောင် တော်လှန် နေတဲ့ မြေအောက်တော်လှန်ရေးသမားတစ်ယောက် ဖြစ်ပါတယ်။ ယေရှုခရစ်တော်ဟာ ရောမ တွေကို တော်လှန်မဲ့ မျိုးချစ်ခေါင်းဆောင် ဘုရင်လို့ သူက ထင်ပြီး ယေရှု နောက်ကို လိုက်ကာ တပည့်ခံခဲ့သူ ဖြစ်ပါတယ်။ နောက်ဆုံးတော့ ယေရှုခရစ်တော်ဟာ ခါးကိုင်ပြီး ရောမ အင်ပါယာကို တော်လှန်တဲ့ စစ်ဘုရင် မဟုတ်ဘဲ၊ မေတ္တာနဲ့ ကားတိုင် ပေါ် အသေခံတဲ့ အချစ်ဘုရင် မုန်း သိသွားတဲ့အခါ နိုင်ငံရေး မိုင်းမိနေတဲ့ ယုဒဟာ သခင်ယေရှုကို ရောမ အာဏာပိုင် လက်ထဲ သစ္စာဖောက်ကာ အပ်နှံလိုက်ပါတယ်။ ရောမစစ်သားတွေ လာဖမ်းရင် သခင်ယေရှုက တန်ခိုး သုံးပြီး ရောမ စစ်သားတွေကို ကောင်းကင်တမာန် စစ်တပ်နဲ့ ပြန်တိုက်လိမ့်မယ်လို့ သူ့ရဲ့ နိုင်ငံရေးအမြင်နဲ့ ထင်နေလို့ပါဘဲ။

နိဂုံးချုပ် အနေနဲ့ ရေးပြ ရရင်တော့ မိုင်း မိသူများဟာ သနားစရာ ကောင်း သလို ကြောက်စရာလဲ ကောင်းပါတယ်။ လောကမှာ မိုင်း အမျိုးမျိုး ရှိပါတယ်။ လောဘမိုင်း၊ အာဏာမိုင်း၊ တဏှာမိုင်း၊ ရာထူးမိုင်း၊ မုသာလိမ်ညာမိုင်း၊ မသမ္မာ အာဇီဝမိုင်း၊ လောင်းကစားမိုင်း၊ - မိုင်း၊ - မိုင်း တွေက ရေးလို့မကုန်နိုင်ပါ။ ယေဘုယျ အားဖြင့်တော့ မိုင်းမိသူများဟာ လူငယ် လူရွယ်တွေ၊ လူလတ်တန်းစားတွေ၊ ပညာ အဆင့်အတန်း မနိမ့်လွန်း မမြင့်လွန်းသူတွေ ဖြစ်ပါတယ်။ မိုင်း တိုက်သူတွေကတော့ နေရာတကာမှာ ကြီးပွားလိုချင်၊ အာဏာလိုချင်၊ ရာထူးလိုချင်၊ ထင်ပေါ် ကျော်ကြားချင် ကြတဲ့ သူတွေပေါ့ဗျာ။ မင်းအောင်သက်လွင် ။

တိုက်ပုံ ဝတ်ပြီး တောင်းရင် အလှူခံ။
ယူနီဖောင်း ဝတ်ပြီး တောင်းရင် အခွန်ခံ။
လက်နက် ပြပြီး ခိုးကြောင်ခိုးပွက် တောင်းရင် ခါးပြ။
လက်နက် ပြပြီး ပေါ်တင် တောင်းရင် ဆက်ကြေး။
စာချုပ် ပြပြီး တောင်းရင် အကြေး။
ဖြတ်ပိုင်း ပေးပြီး တောင်းရင် သဒ္ဓါကြေး။
အခု - မင်းက အထက်က ဟာတွေ တစ်ခုမှ မပါဘဲ လာတော့၊ ဘာ ကိစ္စလဲကွ ဟော။

ပါပါတယ် ခင်ဗျာ။ ပါပါတယ်။
အထက်က အမိန့်ပါ။
အထက်က ကောင်းကင်တမန်က ညက အိပ်မက်ပေးပါတယ်။
ဒီနေ့ မနက်၊ အန်ကယ့် ဆီမှာ အလှူ သွားခံပါတဲ့။
ဟဲ ဟဲ ဟဲ

ကာတွန်း - မင်းအောင်သက်လွင်